
PISMO BRALCEV

Kje je Komunalno
podjetje Snaga?

Žal mi je in se sramujem, da
sem občan KS Moste. Ko gle-
dam po delovnem tednu in praz-
nikih naš center Most, ne mo-
rem reči drugače kot: sramota za
nas občane KS Moste, da
imamo tako umazan center
v Ljubljani. Če imamo samo en
Kultunti center Dom Španskih
borcev, občinsko skupščino, po-
što, tržnico, banko, zdravstveni

dom, lekarno, razne trgovine ter
ploščad Rojčeve. Snaga bi mo-
rala skrbeti za večjo čistočo oko-
lja, da ne bi živeli občani v takšni
umazaniji. Ali res nima občinska
skupščina toliko denarja, da bi
Komunalno podjetje vsaj enkrat
tedensko temeljito počistilo
naše okolje, saj plačujemo kar
precej visok prispevek v te na-
mene. Škoda, da nimam foto-
grafskega p' inetka, da bi ga pri-
ložil. V imenu vseh občanov KS
Moste upam, da se bo stanje
uredilo, da bomo res živeli v lepi
beli Ljubljani.
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